

中考听力提高练习(4) PDF转换可能丢失图片或格式, 建议  
阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/155/2021\\_2022\\_\\_E4\\_B8\\_AD\\_E8\\_80\\_83\\_E5\\_90\\_AC\\_E5\\_c64\\_155002.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/155/2021_2022__E4_B8_AD_E8_80_83_E5_90_AC_E5_c64_155002.htm) 听力下载一。听录音

一遍, 请从所给的A、B、C中选出你所听到的单词, 将其标号填入括号内。(每小题5秒) ( ) 1. A. dry B. die C. lie

( ) 2. A. glad B. black C. neck ( ) 3. A. sheep B. need

C. she ( ) 4. A. known B. own C. born ( ) 5. A. come

out B. come on C. come round 二。听录音一遍, 请从所给

的A、B、C中选出正确答案, 将句子补充完整。(每小题5

秒) ( ) 1. Has he ever \_\_\_\_\_ Moscow? A. been to B. been

in C. lived in ( ) 2. The boys stopped \_\_\_\_\_ when they came

into the classroom. A. shouting B. talking C. laughing ( ) 3

. \_\_\_\_\_ of the work was done two hours ago. A. Two fifths B

. One fourth C. One fifth ( ) 4. Its \_\_\_\_\_ today. A. July 9 B

. June 19 C. July 19 ( ) 5. The man broke the glass \_\_\_\_\_. A

. for his own B. of his own C. for he own 三。听录音一遍, 请

根据对话内容和第三个人的提问, 选择正确答案, 将其标号

填入括号内。(每小题15秒) ( ) 1. A. Water B. Weather

C. Date ( ) 2. A. Meat B. Rice C. Eggs ( ) 3. A. On the

bed B. On the desk C. In the desk ( ) 4. A. Waiting for John

B. Talking about John C. Phoning ( ) 5. A. Tom B. Sam C

. David 四。听录音两遍, 请从所给的选项中选出与你听到的

意思最接近的一句, 将其标号填入括号内。(每小题15秒)

( ) 1. A. The shop will open at two oclock. B. The shop will

open at four oclock. C. The shop wont open in two hours. ( ) 2

. A . Betty borrows the car from her sister. B . Betty lends the car from her sister. C . Bettys sister borrowed the car from her. ( ) 3 . A . Father went to New York three times last year. B . Father has been to New York three times. C . Father went to New York once this year. ( ) 4 . A . They sell toys in the shop. B . They sold toys in the shop. C . Toys are good in the shop. ( ) 5 . A . Li lei draws for his class. B . Li lei draws better than any other student in his class. C . Li lei draws very well. ( ) 6 . A . At the beginning, we visited the Science Museum. B . We visited the Science Museum first. C . We visited the Science Museum the first time. 100Test 下载频道 开通 , 各类考试题目直接下载。详细请访问 [www.100test.com](http://www.100test.com)